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Pani 

ANNA MĘTLEWICZ    

Radna Rady Miejskiej  

w Koszalinie  

 

Pani 

OLIWIA SKÓRKA    

Radna Rady Miejskiej  

w Koszalinie 

 

Pan 

ARTUR WIŚNIEWSKI    

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  

w Koszalinie  

  

Pan 

MARIUSZ NASTAROWSKI     

Radny Rady Miejskiej  

w Koszalinie  

 

Pan 

MIŁOSZ JANCZEWSKI      

Radny Rady Miejskiej  

w Koszalinie  

 

Odpowiadając na Państwa  interpelację  zgłoszoną w okresie międzysesyjnym w sprawie 

wykonania zadaszenia boiska, planowanego do realizacji z udziałem dofinansowania z programu 

rządowego Polski Ład informuję: 

 

Po konsultacji z Zarządem Obiektów Sportowych Sp. z o.o. w Koszalinie (ZOS), który jest 

właścicielem całego kompleksu sportowego „Gwardia” przy ul. Fałata 34 i będzie realizatorem zadania 

inwestycyjnego, polegającego na budowie pełnowymiarowego boiska do piłki nożnej, informuję, jak 

poniżej: 

 

Zarząd Spółki ZOS informuje, że wniosek złożony do Programu Rządowego Funduszu Polski Ład 

obejmuje budowę pełnowymiarowego boiska do piłki nożnej o nawierzchni syntetycznej wraz 

z widownią, infrastrukturą szatniową, oświetleniem, nagłośnieniem i monitoringiem oraz wykonaniem 

niezbędnych przyłączy, a także zakupem sprzętu do pielęgnacji sztucznej nawierzchni. 

Przewidywana wartość ww. inwestycji wyniesie 7.195.000,00 zł brutto (w Programie przyjęto limit 

dla wniosku w wysokości 8.000.000,00 zł). 

Jak wynika z powyższego, szacunkowa wartość inwestycji jest bliska określonemu w Programie 

limitowi. Ujęcie w projekcie kosztów zadaszenia znacznie przekroczyłoby, ustalony dla tego zadania 

inwestycyjnego, limit kosztów, a Spółka ZOS, z powodu przedłużającego się okresu pandemii 

i związanymi z tym obostrzeniami, powodującymi ograniczenia organizacji imprez, nie dysponuje tak 

dużymi środkami finansowymi, które umożliwiłyby sfinansowanie zadaszenia boiska. 

Występując z wnioskiem, w ramach Programu Polski Ład, o dofinansowanie budowy boiska 

o nawierzchni syntetycznej, Zarząd Spółki ZOS sugerował się zamiarem stworzenia dodatkowego boiska 

treningowego, spełniającego jednocześnie standardy właściwe do organizacji rozgrywek ligowych, 

co z założenia powinno zmniejszyć wykorzystanie boisk trawiastych i jednocześnie wpłynąć pozytywnie 

na ich stan techniczny. 



Stąd przyjęcie w projekcie takich rozwiązań, które znacznie wydłużą dobowy czas treningów 

i meczów oraz zwiększą komfort i bezpieczeństwo użytkowników, jak chociażby montaż instalacji 

oświetlenia, nagłośnienia czy monitoringu, a także osobne zaplecze szatniowe. 
 

Jednocześnie informuję, że od ubiegłego roku o zadaszenie boiska ubiega się Koszaliński Klub 

Piłki Nożnej „Bałtyk” Koszalin. Koszt „balonu”, przy pomocy którego zadasza się boisko wynosi od 1 mln 

zł do 1,5 mln zł. W przypadku pojawienia się możliwości dofinansowania takiego zadania Miasto będzie 

się starało o pozyskanie tych środków. 

 

 

Prezydent Miasta  

  Piotr Jedliński  


